
Protokoll fört vid styrelsemöte för Örserums IK 20240206. 

Närvarande: Louise, Anna, Jessica, Anna och Eva. 

Frånvarande: Jane och Eric. 

1. Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

2. Till justerare utsågs Louise. 
 

3. Dagordningen fastställdes. 
 

4. Föregående mötesprotokoll gicks igenom: 
• ÖIK-bladet har distribuerats ut i byn och i Gränna, och kvar är att skicka det 

brevledes. 
• Ironman – just nu har vi bemannat 36 pass under tre dagar. Kan ge en mycket 

god intäkt till vår förening. 
• Protokoll – Jessica har undersökt hur vi i framtiden kan/ska förvara protokoll 

från styrelsemöten. De är inte offentlig handling och behöver därför inte 
vara tillgängliga för medlemmarna. Frågan kvarstår huruvida man gör med 
undertecknande av protokollen om de kan/ska sparas digitalt bara?  Jessica 
kontrollerar det också. 

 

5. Inför årsmötet – Vi har klart med två nya ledamöter. Söker efter ytterligare en. 
Jörgen Aldensjö kvarstår som sammankallande i fotbollssektionen. 
Motionssektionen har en vakant plats som sammankallande. Valberedning kommer 
att bildas i och med tre avgående styrelseledamöter som tar plats där. Vi bjuder 
på kaffe och en liten kaka vid årsmötet.  
 
 

6. Vaktmästare – allt fungerar bra enligt Lasse. Han har börjat läsa igenom 
fastighetsöversynen och har tankar på att ta hjälp av fotbollen vid något tillfälle 
under året.  

 

7. Fotbollssektionen – har haft träff med delar av styrelsen för att diskutera 
ekonomin under kommande säsong. Ett mycket givande möte.  
 

8. Sponsorarbetet – Jessica har träffat Lena Hammarstedt och Martin Karlsson, 
som ska ansvara för sponsorarbetet i föreningen. Tillsammans har de dragit upp 
riktlinjer och målsättningen är, att i slutet av mars ska styrelsen ha fått en lista 
över vilka företag som vill sponsra oss, och som vi då kan fakturera. 



 
9. Värmeanläggningen – under v 13 levereras anläggningen till ÖIK och beräknas 

installeras under v 14, om det inte är alltför kallt.  
 

10. Medlemsavgift – vi planerar att skicka ut påminnelse i god tid innan 
månadsskiftet i mars. 
 

11. Föreningsstädet i byn – vi söker detta även i år. Ansökan börjar 10/2. 
 

Nästa möte, som blir konstituerande för nya styrelsen, blir vid årsmötet 22/2. 

 

Vid protokollet 

 

 

Eva Karlsson, sekr.   Jessica Trygg, ordf. 

 

 

 

Louise Alm-Ödéen, justerare 

 
 


